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Studentrepresentant Arnt Øystein Andersen tok opp likhetsprinsippet og at utdanning skal være gratis for 
studenter. Hvorfor er det da skjevdeling som praktiseres mellom fulltidsstudenter og deltidsstudenter når 
det gjelder tildeling av bostøtte ved ekstern praksis? 
 
Fakultetsdirektør Kjetil Kvalsvik svarte at det nedsettes en arbeidsgruppe for å se på prinsippene for 
tildeling av støtte ved UiT og nasjonal praksis på området. Saken vil bli lagt frem for Fakultetsstyret i 
løpet av høsten 2021. 

Vedtak 
Fakultetsstyret tar saken til orientering. 


